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 PROTOKÓŁ NR 23/2013 

Z POSIEDZENIA KOMISJI BUDŻETU I SPRAW SPOŁECZNYCH 

RADY POWIATU W WAŁCZU  

Z DNIA 10.10.2013 r. W GODZ. 13
00

- 14
50 

 

  

 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji oraz zaproszeni goście wg załączonych list 

obecności ( zał. nr 1 i 2). 

Posiedzenie odbyło się w sali narad Starostwa Powiatowego w Wałczu przy 

ul. Dąbrowskiego 17. 

 

 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

4. Informacja na temat bieżącej sytuacji ochrony zdrowia w Powiecie Wałeckim – 

materiał sesyjny. 

5. Informacja na temat naboru do szkół ponadgimnazjalnych na rok szkolny 2013/2014 – 

materiał sesyjny. 

6. Informacja na temat aktualnego stanu zatrudnienia nauczycieli w szkołach 

ponadgimnazjalnych podległych powiatowi - materiał sesyjny. 

7. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2012/2013 – 

materiał sesyjny. 

8. Informacja o sytuacji finansowej szkół ponadgimnazjalnych powiatu wałeckiego oraz 

o możliwości ich finansowania w latach kolejnej kadencji Rady Powiatu w Wałczu. 

9. Informacja na temat prac remontowo-modernizacyjnych przeprowadzonych  

w szkołach podległych powiatowi w roku 2013 – materiał sesyjny. 

10. Rozpatrzenie wniosku Zakładu Mechanicznego „Metaltech” Sp. z o.o. w Mirosławcu 

w przedmiocie wyrażenia przez Radę Powiatu zgody na rozwiązanie stosunku pracy  

z radnym Bogdanem Białasem. 

11. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu. 

12. Sprawy bieżące. 

13. Wolne wnioski i zapytania. 

14. Zakończenie posiedzenia. 
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Ad pkt 1. 

Otwarcie posiedzenia. 

 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek.  

 

 

 

 

Ad pkt 2. 

Stwierdzenie quorum.  

 

Przewodniczący Komisji stwierdził quorum – obecni wszyscy Członkowie Komisji. O godzinie 

13
05

na posiedzenie Komisji wszedł członek Komisji Marek Subocz. 

 

Wobec powyższego Komisja może podejmować prawomocne decyzje.  

 

 

 

Ad pkt 3. 

Przedstawienie porządku posiedzenia. 

 

Do porządku uwag nie zgłoszono. 

 

 

 

Ad pkt 4. 

Informacja na temat bieżącej sytuacji w ochronie zdrowia w Powiecie Wałeckim. 

 

W związku z tym, iż jest to materiał sesyjny pisemna informacja w przedmiotowym temacie 

jako materiał źródłowy stanowi załącznik do protokołu XXVIII sesji Rady Powiatu w Wałczu  

z dnia 25.10.2013 r. 

 

W posiedzeniu Komisji dot. niniejszego punktu uczestniczył Wojciech Pastuszak – Naczelnik 

Wydziału Zarządzania Kryzysowego Bezpieczeństwa i Spraw Obywatelskich w/m. 

 

Jadwiga Jankowska-Klonowska – Członek Komisji oznajmiła, że przedmiotowa informacja 

została bardzo dobrze opracowana. Następnie poinformowała, iż kontrakty zawarte z NFZ do 

31 grudnia 2013r. są już na ukończeniu, powinny być już podpisane nowe. Natomiast jeszcze 

nie przedstawiono „koszyka świadczeń podstawowych”. 

 

Andrzej Gostołek Przewodniczący Komisji zapytał dlaczego w Tucznie i Mirosławcu 

przyjmuje dwóch lekarzy rodzinnych, od czego to zależy? 

 

Jadwiga Jankowska-Klonowska – Członek Komisji odpowiedziała, iż od ilości pacjentów 

jakich lekarze mają pod swoją opieką oraz od ilości złożonych przez pacjentów deklaracji. 

Limit na jednego lekarza może przypadać 2750 pacjentów 

 

Bogdan Wankiewicz - Starosta Wałecki poinformował, iż na posiedzeniu Zarządu Powiatu 

gościł dyrektora 107 Szpitala Wojskowego z Przychodnią SPZOZ w Wałczu pana Janusza 

Napiórkowskiego, który informował, iż szpital ma problem z odzyskaniem środków 
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finansowych (ok. 2mln zł)  z NFZ za wykonane nadlimity. Dyrektor Napiórkowski ma 

nadzieję, że do końca 2013r. NFZ przekaże pewną część środków finansowych i kwota 

zmniejszy się do ok. 300tys zł. Wyraził zdanie, że jak na tak duży szpital jego sytuacja 

finansowa jest całkiem niezła. Następnie poinformował, iż każdego roku w budynku szpitala 

przeprowadzane są remonty. Ponadto inwestuje się w zakup nowoczesnego sprzętu 

medycznego, w tym ambulansów. Obecnie szpital zarezerwowanych ma ok. 1mln zł na ten cel. 

Jeżeli chodzi o budynek Przychodni przy 107 Szpitalu Wojskowym został wewnątrz 

wyremontowany, zainstalowano windę.  Nadal dużym problemem są długie terminy 

oczekiwania pacjentów na wizyty do lekarzy specjalistów, choć w porównaniu z innymi 

przychodniami w kraju terminy te są znacznie krótsze. 

Następnie przedstawił informację na temat budowy parkingu przy szpitalu, informując, iż 

budynek starej kotłowni przeznaczony jest do rozbiórki. Koszt tego zadania opiewa na kwotę 

200 tys. zł. Dlatego też obecnie szuka się firmy budowlanej, która za cenę materiału 

pozyskanego z wyburzonej kotłowni przeprowadziłaby jej rozbiórkę. Ważne jest również 

pozyskanie środków finansowych na budowę parkingu. Dodał, że dyrektor Janusz 

Napiórkowski stawia w pierwszej kolejności na inwestowanie w poszczególne oddziały 

szpitala.   

Na zakończenie wymienił podmioty świadczące usługi medyczne w zakresie podstawowej 

opieki zdrowotnej działające na terenie powiatu wałeckiego. 

Lekarze rodzinni (lekarze podstawowej opieki zdrowotnej) 

 Człopa, Zespołowa Praktyka Lekarza Rodzinnego S.C. Jadwiga Jankowska – 

Klonowska, Pl. Zwycięstwa 2, tel. 67 259 10 60; 

 Wałcz, Centrum Medyczno – Rehabilitacyjne PULS, ul. Budowlanych 10, tel. 602 29 

35 35; 

 Wałcz, Centrum Medyczno – Rehabilitacyjne PULS, ul. Wojska Polskiego 54, tel. 

67 356 52 80; 

 Mirosławiec, NZOZ Tadeusz Ząbek Przychodnia Medycyny Rodzinnej, ul. Polna 23, 

tel. 67 259 50 06; 

 Mirosławiec, Przychodnia Zespołu Lekarza Rodzinnego, Wojciech Sabak NZOZ, ul. 

Polna 23, tel. 67 259 50 09; 

 Tuczno, „Konmed” Świadczenia Medyczne Podstawowa Opieka Zdrowotna – Konrad 

Słoma, ul. Gdańska 3, tel. 67 259 30 34; 

 Tuczno, Przychodnia Lekarska Salus, Wolności 55, tel. 67 258 75 20 

 Wałcz, 107 Szpital Wojskowy z Przychodnią SP ZOZ, ul. Kołobrzeska 44, tel. 67 250 

28 09; 

 Wałcz, Przychodnia Rejonowa dla Dorosłych NZOZ S.C.,  ul. Kościuszkowców 10, tel. 

67 387 37 30; 

 Wałcz, Przychodnia Rejonowa dla Dzieci i Młodzieży NZOZ S.C., ul. Kościuszkowców 

10, tel. 67 387 37 20; 

 Wałcz, Przychodnia Lekarska Salus, Wojska Polskiego 2-6, 67 258 01 67 wew. 21; 

Na terenie Gminy Wałcz funkcjonuje zakład opieki zdrowotnej w Różewie – Przychodnia 

lekarska „Salus”, ul. Wojska Polskiego 2-6, 78-600 Wałcz. 

Nadmienił również, że w Starostwie Powiatowym w Wałczu uruchomione zostało mobilne 

stanowisko Zintegrowanego Informatora Pacjenta (ZIP) - ogólnopolskiego serwisu 

internetowego Narodowego Funduszu Zdrowia, zintegrowanego z aktualną bazą NFZ. 

Ponieważ nie każdy ma czas i możliwość, by przyjść do siedziby Oddziału w Szczecinie, 

Fundusz wspólnie ze Starostwem Powiatowym w Wałczu zorganizował mobilne stanowisko, w 

którym można było odebrać login i hasło do konta dostępowego ZIP. Dzięki systemowi 

pacjenci mogą sprawdzić, czy system eWUŚ potwierdza w danym dniu ich prawo do 
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świadczeń, mają dostęp do swojej historii korzystania z opieki zdrowotnej w ramach NFZ, 

mogą kontrolować, ile pieniędzy wydaje NFZ na konkretne świadczenia.  

 

Wobec braku innych głosów w dyskusji w niniejszym punkcie poddano pod głosowanie 

zaopiniowanie informacji na temat bieżącej sytuacji  ochrony zdrowia w Powiecie Wałeckim. 

 

W wyniku głosowania powyższą informację zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie. 

 

 

W posiedzeniu Komisji dotyczącym punktu 5, 6, 7 ,8 oraz 9 porządku uczestniczył  

uczestniczyli: Renata Piasecka – Dyrektor  ZS Nr 2 w Wałczu, Waldemar Rogulski - Dyrektor 

ZS Nr 1 w Wałczu, , Piotr Filipiak - Dyrektor ZS Nr 3 w Wałczu, , Leszek Molka - Dyrektor II 

Liceum Ogólnokształcącego w Wałczu, Dorota Matuszak-Klupczyńska  - Dyrektor ZS Nr 4 

RCKU w Wałczu, oraz Józef Kropielnicki - Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki  i 

Sportu w/m. 

 

 

 

Ad pkt 5. 

Informacja na temat naboru do szkół ponadgimnazjalnych na rok szkolny  

2013/2014. 

 

W związku z tym, iż jest to materiał sesyjny pisemna informacja w przedmiotowym temacie 

jako materiał źródłowy stanowi załącznik do protokołu XXVIII sesji Rady Powiatu w Wałczu  

z dnia 25.10.2013 r. 

 

Józef Kropielnicki - Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki  i Sportu w/m 

poinformował, iż 577 uczniów zdawało egzamin gimnazjalny. Porównując dane z ubiegłego 

roku, gdzie nabór do klas pierwszych wynosił 717 uczniów, a w bieżącym roku szkolnym 660, 

należy stwierdzić, że jest to liczba potwierdzająca wcześniejsze planowanie ujęte w projektach 

arkuszy organizacyjnych szkół. 

 

 

Wobec braku innych głosów w dyskusji w niniejszym punkcie poddano pod głosowanie 

zaopiniowanie informacji na temat naboru do szkół ponadgimnazjalnych na rok szkolny  

2013/2014. 

 

W wyniku głosowania powyższą informację zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie. 

 

 

 

Ad pkt 6. 

Informacja na temat aktualnego stanu zatrudnienia nauczycieli w szkołach 

ponadgimnazjalnych podległych powiatowi. 

 

W związku z tym, iż jest to materiał sesyjny pisemna informacja w przedmiotowym temacie 

jako materiał źródłowy stanowi załącznik do protokołu XXVIII sesji Rady Powiatu w Wałczu  

z dnia 25.10.2013 r. 

 



  5 

Bogdan Wankiewicz Starosta Wałecki poinformował iż bardzo niepokojący jest wyraźny 

spadek uczniów kontynuujących naukę w szkołach ponadgimnazjalnych. Wysokość 

otrzymanej subwencji oświatowej uzależniona jest od liczby uczniów w szkołach, a ponieważ 

uczniów jest mniej, środki finansowe z subwencji również będą niższe. Jeżeli chodzi o 

zatrudnienie w szkołach i placówkach oświatowych liczba zatrudnionych nauczycieli 

utrzymuje się na podobnym poziomie w stosunku do ubiegłego roku (sześciu nauczycieli 

mniej). Oznajmił, iż Zarząd Powiatu prowadzi rozmowy z dyrektorami szkół  

ponadgimnazjalnych w celu dokonania pewnych korekt w zatrudnieniu, niemniej rok szkolny 

2013/2014 już się rozpoczął, dlatego też w trakcie jego trwania nie można wykonać większych 

ruchów kadrowych, gdyż na powyższe nie pozwalają przepisy ustawy Karta Nauczyciela. 

Podkreślił, iż sytuacja w oświacie nie jest dobra, gdyż jak już wcześniej wspomniał 

odnotowuje się znaczny spadek uczniów, natomiast kadra nauczycielska oscyluje praktycznie 

na poziomie ubiegłorocznym, dlatego też Zarząd Powiatu pracuje nad zastosowaniem 

pewnych rozwiązań, o których w niedługim czasie poinformuje członków Komisji. 

 

Józef Kropielnicki - Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki  i Sportu w/m zwrócił 

uwagę na fakt, iż zmiana podstawy programowej, która wprowadza większą liczbę godzin 

nauczania, w pewnym stopniu przyczynia się do utrzymania zatrudnienia nauczycieli na 

poziomie lat ubiegłych, pomimo spadku liczby uczniów.  

 

Janusz Różański członek Komisji zwrócił się z zapytaniem do Józefa Kropielnickiego jaka 

obecnie przypada na jednego ucznia kwota subwencji oświatowej w poszczególnych typach 

szkół ponadgimnazjalnych? 

 

Józef Kropielnicki - Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki  i Sportu w/m 

odpowiedział, iż Ministerstwo Finansów na 2013 rok naliczyło Powiatowi Wałeckiemu 

subwencję w wysokości 16.688.863,00zł. Głównym składnikiem decydującym o wysokości 

subwencji jest liczba uczniów przyjęta na podstawie sprawozdania SIO na dzień 30 września 

roku poprzedniego. Finansowy standard A podziału subwencji to kwota 5.163,085 zł, zaś 

wskaźnik korygujący Di dla Powiatu to 0,9618370370. zatem standard A na ucznia Powiatu 

Wałeckiego wynosi 4.966,00 zł. Uwzględniając wykształcenie nauczycieli „bon oświatowy” 

wynosi dla:  ZS Nr 1 -5300 zł, ZS Nr 2 – 4300 zł;  ZS Nr 3 – 4500 zł;  ZS Nr 4 RCKU – 4700; 

II LO – 5100. Wykazane kwoty zwiększa się w stosunku procentowym: uczeń szkoły 

ponadgimnazjalnej o 8,2%; uczeń szkoły zawodowej o 19%; uczeń klasy sportowej o 20%; 

uczeń Szkoły Mistrzostwa Sportowego o 100%; wychowanek internatu o 150%. 

 

Robert Tobiasz Członek Komisji zaapelował do Zarządu Powiatu, by wprowadzając zmiany 

do oświaty powiatowej nie czynili tego wzorując się na Gminie Wałcz. 

 

Tadeusz Wenio Członek Komisji zauważył, iż w celu uzyskania głębszych informacji na temat 

tego czy reforma szkolnictwa przeprowadzona przez Gminę Wałcz przynosi pozytywne czy 

negatywne efekty powinno się o powyższe zapytać Wójta Gminy. 

 

Wobec braku innych głosów w dyskusji w niniejszym punkcie poddano pod głosowanie 

zaopiniowanie informacji na temat aktualnego stanu zatrudnienia nauczycieli w szkołach 

ponadgimnazjalnych podległych powiatowi. 

 

W wyniku głosowania powyższą informację zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie. 
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Ad pkt 7. 

Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2012/2013. 

 

W związku z tym, iż jest to materiał sesyjny pisemna informacja w przedmiotowym temacie 

jako materiał źródłowy stanowi załącznik do protokołu XXVIII sesji Rady Powiatu w Wałczu  

z dnia 25.10.2013 r. 

 

Józef Kropielnicki - Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki  i Sportu w/m 

poinformował, iż w rankingu województwa zachodniopomorskiego pod względem wyników z 

egzaminu dojrzałości szkoły ponadgimnazjalne Powiatu Wałeckiego zajęły 4 miejsce (za 

miastami: Szczecin. Koszalin i Świdwin. Jest to najlepszy dotychczasowy wynik powiatu. 

podkreślił, iż przewyższa on  średnią krajową. Wyraził zdanie, że za powyższe nauczycielom, 

dyrektorom szkół oraz uczniom należą się podziękowania.  

 

 Renata Piasecka Dyrektor ZS Nr 2 w Wałczu nadmieniła, że szkoła przystąpiła do realizacji 

projektu, który opiewa na kwotę 936 tys. zł. 

 

Bogdan Wankiewicz Starosta Wałecki poinformował, że ZS Nr 3 w Wałczu zakwalifikował się  

do projektu systemowego dla szkolnictwa zawodowego o wartości 1,5 mln zł. W ramach 

powyższego zakupiona zostanie nowoczesna maszyna obrabiarka oraz doposażone zostaną 

sale dydaktyczne.  

 

Piotr Filipiak Dyrektor ZS Nr 3 wyjaśnił, iż dzięki temu projektowi szkoła pozyska sprzęt, 

którego jej brakuje w praktycznej nauce zawodu tj. obrabiarka i frezarka sterowane 

numerycznie. 

   

Wobec braku innych uwag w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie zaopiniowanie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych.  

 

W wyniku głosowania powyższą informację zaopiniowano pozytywnie jednogłośnie. 

 

 

 

Ad pkt 8. 

Informacja o sytuacji finansowej szkół ponadgimnazjalnych powiatu wałeckiego oraz o 

możliwości ich finansowania w latach kolejnej kadencji Rady Powiatu w Wałczu. 

 

Pisemna informacja w przedmiotowym temacie stanowi załącznik nr 3  do protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek poinformował, iż przedmiotowa informacja jest 

konsekwencją wniosku Radnego Marka Pawłowskiego złożonego podczas XXIV sesji Rady Powiatu 

w dniu 26.06.2013r. do Komisji.  

 

Józef Kropielnicki - Naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Turystyki  i Sportu w/m 

poinformował, iż przyjęty w grudniu 2012 roku plan budżetowy przez Radę Powiatu oraz 

wprowadzone w ciągu roku 2013 zmiany, świadczą o właściwej jego realizacji przez szkoły 

ponadgimnazjalne. Z analizy przedłożonych w informacji danych wynika, że we wszystkich 

szkołach poniesione wydatki za 8 m-cy kształtują się na poziomie 70% wykonania. Jest to 

właściwy wskaźnik wykonania wydatków. Od kilku lat zmniejsza się liczba uczniów, co 
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powoduje ograniczenia środków finansowych na zadania oświatowe realizowane przez 

Powiat. Obecnie trwają prace nad przygotowaniem harmonogramu rozwiązań 

oszczędnościowych w celu zmniejszenia kosztów prowadzenia szkół. Planuje się zmienić 

regulamin wynagradzania, poprzez zmniejszenie, czy też zaprzestanie wypłacania dodatków. 

Nie jest głównym celem Zarządu Powiatu redukcja zatrudnienia nauczycieli, szuka się innych 

rozwiązań oszczędnościowych, rozważa się również zmiany w sieci szkół. 

 

Bogdan Wankiewicz Starosta Wałecki poinformował, iż województwo zachodniopomorskie 

pod względem przyrostu naturalnego plasuje się  na ostatnim miejscu w kraju. Zakłada się, że 

ta sytuacja będzie ulegała pogorszeniu. 

 

Marek Pawłowski Radny Rady Powiatu podziękował za zaproszenie na posiedzenie Komisji, 

następnie wyjaśnił, iż celem jego wniosku o przygotowanie przez Zarząd Powiatu 

przedmiotowej informacji było zapoczątkowanie dyskusji na temat sytuacji w oświacie 

powiatowej. Następnie oznajmił, iż z toczącej się dyskusji wnioskuje, że w przyszłości planuje 

się łączenie szkół ponadgimnazjalnych.  

 

Andrzej Gostołek Przewodniczący Komisji poinformował, że Zarząd Powiatu obecnie jest na 

etapie rozważania takiej ewentualności, natomiast nie podjął jeszcze jednoznacznej decyzji. 

 

Bogdan Wankiewicz Starosta Wałecki wyjaśnił, iż wyniki finansowe szkół oraz tendencja 

malejącej liczby dzieci wskazuje na to, że podjęcie decyzji o łączeniu szkół będzie 

nieuniknione. Niemniej na dzień dzisiejszy Zarząd Powiatu dyskutuje na ten temat i poszukuje 

różnych rozwiązań. Podkreślił, że jeszcze nie tak dawno w ZS Nr 1 funkcjonowało 6 

oddziałów klas pierwszych, natomiast obecnie w ZS Nr 1 oraz II LO łącznie utworzono 6 

oddziałów. Przyczyną jest radykalny spadek liczby dzieci. Sytuacja w szkołach zawodowych 

jest nieco lepsza, gdyż w ZS Nr 4 RCKU uczy się 500 uczniów, w ZS nr 2 ponad 400,  

a w SZ Nr 3 ok. 500  uczniów. zaznaczył, że przy malejącej liczbie uczniów kadra 

nauczycielska nie ulega zmianie. 

 

Waldemar Rogulski Dyrektor ZS Nr 1 w Wałczu oznajmił, że od momentu pełnienia przez 

niego funkcji dyrektora szkoły kadra nauczycielska zmniejszyła się o12 osób. Jeżeli chodzi o 

ilość zatrudnionych nauczycieli uzależniona jest ona od programu nauczania i „ramówki 

godzin”. Poinformował, iż w przyszłym roku szkolnym najprawdopodobniej redukcja 

nauczycieli będzie nieunikniona, gdyż tak jest powiedział Pan Starosta corocznie do szkół 

ponadgimnazjalnych zgłasza się mniejsza liczba dzieci, ponadto kampania reklamowa kładła 

nacisk na promowanie szkół zawodowych, co też po części przyczyniło się do osiągnięcia 

niższych wyników naboru w liceach ogólnokształcących.  

 

Piotr Filipiak Dyrektor ZS Nr 3 oznajmił, iż rzeczywiście reforma kształcenia przewiduje 

mniejszą ilość godzin nauczania, dlatego też redukcja zatrudnienia będzie nieunikniona. 

Niemniej w szkołach zawodowych powyższą sytuację niweluje reforma kształcenia 

zawodowego, która  stanowi o tworzeniu mniejszych grup uczniów i prowadzeniu zajęć 

laboratoryjnych, co wpływa na zwiększenie godzin nauczania, dlatego też liczba nauczycieli 

zbilansuje się na aktualnym poziomie. 

 

Tadeusz Łożecki członek Komisji poinformował, że w najbliższy piątek, podczas posiedzenia 

Powiatowej Rady Zatrudnienia omawiany będzie temat dotyczący trudnej sytuacji w oświacie. 

Zaproszeni będą dyrektorzy szkół gminnych, powiatowych oraz władze samorządowe, a temat 

referowany będzie przez Józefa Kropielnicki Naczelnika Wydziału Oświaty, Turystyki i Sportu 
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Starostwa Powiatowego. Spotkanie to pozwoli uzyskać pełen obraz sytuacji w szkołach, 

zarówno gminnych jak i powiatowych i na tej podstawie będzie można szukać wspólnych 

rozwiązań problemów dzisiejszej oświaty. 

 

Marek Pawłowski Radny Rady Powiatu wyraził pogląd, iż w kwestii problemów oświatowych 

w pierwszej kolejności propozycje ich rozwiązania powinny wychodzić od dyrektorów szkól i 

nauczycieli, którzy ich doświadczają, a następnie należałoby porównać je z propozycjami 

Zarządu Powiatu. Dodał, iż najlepiej jak propozycje obu stron byłyby jednakowe. Zapytał czy 

przedstawiony sposób opracowywania rozwiązań jest możliwy do realizacji? 

 

Bogdan Wankiewicz Starosta Wałecki odpowiedział, iż Zarząd Powiatu spotyka się z 

dyrektorami szkół ponadgimnazjalnych i wspólnie starają się wypracować najlepsze dla szkół 

ponadgimnazjalnych rozwiązania. Wyjaśnił, że Zarząd Powiatu musi brać pod uwagę 

malejące nakłady finansowe na oświatę, związane ze spadkiem liczby uczniów. Zapewnił, iż 

Zarząd Powiatu nie chce działać zbyt ekspansywnie i narzucać dyrektorom swoje 

rozwiązania. Oczekuje się od dyrektorów przedstawienia pewnych rozwiązań, by można było 

znaleźć konsensus.  

 

Wobec braku innych głosów w niniejszym punkcie Przewodniczący Komisji poddał pod 

głosowanie przyjęcie informacji o sytuacji finansowej szkół ponadgimnazjalnych powiatu 

wałeckiego oraz o możliwości ich finansowania w latach kolejnej kadencji Rady Powiatu w 

Wałczu. 

 

W wyniku głosowania Komisja powyższą informację przyjęła jednogłośnie.  

 

 

 

Ad pkt 9. 

Informacja na temat prac remontowo-modernizacyjnych przeprowadzonych  

w szkołach podległych powiatowi w roku 2013. 

 

W związku z tym, iż jest to materiał sesyjny pisemna informacja w przedmiotowym temacie 

jako materiał źródłowy stanowi załącznik do protokołu XXVIII sesji Rady Powiatu w Wałczu  

z dnia 25.10.2013 r. 

 

Wobec braku głosów w dyskusji w niniejszym punkcie poddano pod głosowanie 

zaopiniowanie informacji na temat prac remontowo-modernizacyjnych przeprowadzonych  

w szkołach podległych powiatowi w roku 2013. 

 

W wyniku głosowania powyższą informację zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie 

 

 

Posiedzenie Komisji o godzinie 14
45

 opuścili: Renata Piasecka , Waldemar Rogulski, Piotr 

Filipiak, Dorota Matuszak-Klupczyńska, Leszek Molka,  Józef Kropielnicki. 
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Ad pkt 10. 

Rozpatrzenie wniosku Zakładu Mechanicznego „Metaltech” Sp. z o.o. w Mirosławcu w 

przedmiocie wyrażenia przez Radę Powiatu zgody na rozwiązanie stosunku pracy  

z radnym Bogdanem Białasem. 

 

Dokumentacja dotycząca wniosku Zakładu Mechanicznego „Metaltech” Sp. z o.o. w 

Mirosławcu w przedmiocie wyrażenia przez Radę Powiatu zgody na rozwiązanie stosunku 

pracy z radnym Bogdanem Białasem stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Oświadczenia Przewodniczącego Rady Bogdana Białasa stanowią kolejno złącznik nr 5 i 6 do 

protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek poinformował, iż w przedmiotowej sprawie złożył 

Bogdan Białas Przewodniczący Rady Powiatu stosowne pisemne oświadczenia, które 

określają, to czego oczekuje od Rady Powiatu.  

 

Wobec braku głosów w przedmiotowym temacie Przewodniczący Komisji Andrzej Gostołek 

poddał pod głosowanie zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na  

rozwiązanie stosunku pracy z radnym Rady Powiatu w Wałczu. 

 W wyniku głosowania projekt uchwały zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie; projekt 

uchwały wraz uzasadnieniem stanowi załącznik nr 7 do protokołu 

 

 

 

Ad pkt 11. 

Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu. 
 

Zaopiniowano projekty uchwał Rady Powiatu w sprawie:  

- „Programu współpracy Powiatu Wałeckiego w 2014 roku z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia   24   kwietnia   2003 roku   

o  działalności  pożytku publicznego i o wolontariacie” – w wyniku głosowania projekt 

uchwały zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie; projekt uchwały wraz uzasadnieniem 

stanowi załącznik nr 8 do protokołu; 

 

 

 

Ad pkt 12. 

Sprawy bieżące 

  

Bogdan Wankiewicz Starosta Wałecki poinformował, iż sesja Rady Powiatu odbędzie się 25 

października br. o godzinie 13.00 w auli Zespołu szkół Nr 1 w Wałczu. Ponadto uprzedził, iż 

najprawdopodobniej 22 października br. odbędzie się kolejne posiedzenie Komisji ponieważ 

zarząd Powiatu pragnie przedstawić stosowne informacje na temat realizacji Programu 

Naprawczego.  
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Ad pkt 13. 

Wolne wnioski i zapytania 

 

 Wobec braku głosów w punkcie „Wolne wnioski i zapytania” oraz wyczerpania porządku 

Przewodniczący Komisji o godz. 14
50

 zamknął posiedzenie Komisji. 

 

 

 

Na tym protokół zakończono.  

 

 

Protokołowała: 

  

Inspektor  

ds. Obsługi Rady Powiatu         

         Przewodniczący Komisji 

 

Anna Siwiec                                                                                Andrzej Gostołek 

 


